
Generalforsamling 11. marts 2025 kl. 17.00   
Støtteforeningen for en ekstra hal på Fladhøj   



DAGSORDEN   

Velkomst v formand Jane Wollesen 

1. Valg af dirigent 
2. Bestyrelsens beretning 
3. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab 
4. Orientering om kontingent og budget 
5. Behandling af indkomne forslag 
6. Valg til bestyrelsen 
7. Valg af revisor 
8. Evt. 



1. Valg af dirigent  

Bestyrelsen foreslår

• Hans Nørgaard Clausen som dirigent    



2. Bestyrelsens beretning 

Krise ….. Omkring sommerferien 

• Frafald i bestyrelsen 

• Vi manglede energi – og ildsjæle ….  

• Men også interesse fra omverden … og lidt fra styregruppen

Enighed – vi har brug for en hal og vi kan ikke vente  

Årshjul – noget at gå efter……

Skeen i den anden hånd 



Tidsplan med milepæle og indsatsområder for perioden 2024-2025
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Her præger vi det politiske – valgkampen kører 

Udtalelse Skole, 
BHV, Foreninger

Lave forprojekt-
beskrivelse

Udtalelse lokal 
politikere 

Nov. Dec. Jan. Feb. Maj.Apr.Mar. Jun.

Byfest 
Stand – indsamling 

KV 2025
18. nov. 

Løbende opfølgning og tilpasning

Fællesmøde m
KB, RU og HHI  

Jul.

Genoptagelse af fondssøgning og sponsorater 

08.03.2025 HL

Møde lokal 
Politikere   

Aug.Okt.  Sept.  

Budget 2026Møde lokal 
politikere - igen

Okt.  Nov.  

Invitation ud 
til fællesmøde

Egon Madsen
Anders Hørlyck 

Eivind Underbjerg-Hansen 

Erik Uldahl Hansen

Her har vi brug for 
jer som tale rør 



2. Bestyrelsens beretning   

Foreninger, institutioner kontaktet  

Med en ekstra hal kan vi……..

• Tak for de indkomne tekster 

• De er brugt som trinbræt … 



2. Bestyrelsens beretning  

Projekt dokumenter opdateret

Dokumenter til fondsøgning 

Kloge m2
Mursten – en hal 

Sjove m2
Men mere end bare en hal 

• Springgrav 
• Skytterne 
• Tilskuere 
• Omklædning 

• Forretningsudvikling – tvivl ..



2. Bestyrelsens beretning   

Kontakt til interessenter   

Vi står stille med økonomien 

Møde i januar med 
HHI, Kometbutikkerne og Udviklingsrådet

Ambassadører for at der er behov for en
ekstra hal, mulige sponsorer og inspirator for
den videre proces

Kontakt til alle foreninger – medlemmer af
styregruppen – økonomisk trinbræt 

Lokale politikere er orienteret via
Udviklingsrådet i efteråret 2024



2. Bestyrelsens beretning   

Økonomi til projektet 

Hvor står vi lige nu?.... 

• Fondssøgninger 
• Der er sendt nye ansøgninger ud i 2025
• Og flere er på vej 

• Rul op / banner – konto nummer
• Sponsoreret af Gymnastik  

• Konto nummer på hjemmesiden

• Kontakt til Super Brugsen – mulighed 



2. Bestyrelsens beretning   

Økonomi til projektet 

Hvor står vi lige nu?....

Vi har d.d. modtaget indbetaling fra 

• Tri og Motion – 15.000
• Gymnastik – 15.000 
• Badminton – 15.000 

• TAK – det er så godt … 

200.000

45.000



3. Fremlæggelse af og godkendelse af regnskab  

Ved kasserer Heidi Borella 



4. Orientering om kontingent og budget  

Ved kasserer Heidi Borella 

Kontingent 
Bestyrelsen foreslår at der pt. ikke indføres kontingent 

Ansøgninger ude ved de enkelte forening er - mega godt, at der er positive tilkendegivelser

Budget 
For at sætte vores projekt i gang skal der gennemføres en forundersøgelse 

Forundersøgelsen afdækker fx halplacering og kapacitet

Vi søger pt. stadig om 150-200.000 kr. til dette 



5. Behandling af indkomne forslag   

Ved formand Jane Wollesen 

Forslag skal være bestyrelsen i hænde 14. dage før generalforsamlingen 

• Bestyrelsen har ikke modtaget forslag



6. Valg til bestyrelsen   

På valg er

a) 2 på valg i lige år, 1 på valg i ulige år

Heidi Borella er på valg 

b) Valg af suppleanter

Helle Lausten 
Jørgen Romme - modtager ikke genvalg 



7.  Valg af revisor    

På valg er

Der vælges revisor hvert år 

Nuværende revisor Birgit Schmidt 

Birgit modtager genvalg 



Eventuelt  

TAK fordi I kom 


